
 
 
 
 

 
 

  
       Reservation  

Servicenämnden 2017-05-03, ärende 3  
“Medborgarförslag - Framtiden gällande Tingshuset och Polishuset i Dalby” 

 
 
 

Vi vill äga husen i Dalby centrum tillsammans!  
 
Servicenämnden har fått in ett mycket bra medborgarförslag om två hus i Dalby, Tingshuset 
och polishuset, och hur de skulle kunna användas av dalbyborna. Vänsterpartiet håller med 
medborgarförslagsställaren om att det skulle vara väldigt bra om husen kunde fyllas med 
verksamheter som dalbyborna vill ha och ägna sig åt. Husen skulle kunna vara riktigt fina 
mötesplatser och arenor i Dalby.  
 
Serviceförvaltningens svar på medborgarförslaget pekar tyvärr i en annan riktning. 
Förvaltningen förslag är att båda husen ska säljas. Vänsterpartiet protesterar verkligen mot 
detta. Vi tycker det är väldigt viktigt att alla lundabor, genom kommunen, äger hus 
tillsammans. Att kommunen är ägaren är det enda sättet för att garantera att dalbybor, 
föreningar och småföretagare ges tillgång till husen, utan att betala höga hyror.  
 
Vänsterpartiet föreslog därför att servicenämnden skulle besluta följande:  
 
"att servicenämnden beslutar att yttra följande: Fastigheterna i centrum är viktiga för Dalbys 
utveckling, som plats för kommunal, privat och föreningsdriven verksamhet. Kommunens 
ägandeskap är nödvändigt för att dalbyborna ska garanteras tillgång till husen. Vilken typ av 
verksamhet som ska finnas i husen är upp till andra nämnder att besluta om, men det är 
väldigt viktigt att kommunen äger husen även i fortsättningen". 
 
  
 
 
 
 
Pontus Kjellström 
vänsterpartiet  


